
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
tirsdag den 24.05.2022 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 16:30-17:00 
Møde fra kl. 17:00-20:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Grethe Fuglsang, Brit Sejersbøl 
Hansen, Kenneth Plejdrup, Benjamin 
Salvad, André Reinhard Fehrn 
 
Medarbejdere: Pernille,Tine 
 
Elever: Lauge 8Y, Maria 9G 
 
Eksterne:  
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Kristian 
Christensen 
 

Afbud  

Møde-
leder 

 Referent  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsordenen er godkendt 

 
2. 

Meddelelser fra elevråd 
 

Eleverne ikke mødt.  

3. Orientering i forhold til Valgmøde d. 23. 
maj. Sammensætning af ny 
skolebestyrelse.  

Valgmøde afholdt. D.23.05.22.  
Der skal findes 2 skolebestyrelsesmedlemmer i 
suppleringsvalget.  
 
Der er pt. 7 kandidater som ønsker valg.  
Der afholdes nyt valgmøde d. 7 juni ved enighed 
blandt de opstillede kan der opnås fredsvalg, i 
modsatfald afholdes afstemning med start d. 7 juni 
og afslutning d. 17 juni.  
 
 
Sandsynligvis kan der ud af kandidaterne findes et 
eksternt medlem for en 1 årig periode.  
 
 

4. Orientering omkring vikar situation på 
Nordskolen:  

Tine orienterede omkring hvorledes vikarsituationen 
håndteres på Nordskolen. 



 

 

Ansættelse 
Oplæring 
 

 
Vikarkorpset er typisk yngre medarbejdere som har 
afsluttet gymnasiet.  
De skal ansøges stillingen skriftligt og deltage i 
ansættelsessamtale.  
Ved opstarten er afholdes indledende møde med 
ledelse og vikardækker i forhold til Nordskolens 
værdier.  
Roskilde Kommune afholder internt vikarkursus.  
Nye vikarer følger ældre og mere erfarne vikarer i 2 
dage, inden de står på egne ben.  
Der følges op på vikarernes arbejde i løbet af året, 
både fagligt og i forhold til deres rollemodel funktion 
i klassen.  
 
Ved længerevarende sygedom blandt det faste 
personale påsættes faste vikarer.  
 
Der er ca. 12 vikarer tilknyttet begge matrikler.  
 

 
5. 
 

Orientering omkring kantinedriften på 
begge matrikler, samt drøftelse omkring 
skolebestyrelsens ønsker til fremtidig 
kantinedrift.  

Ved sammenlægningen blev kantinedriften 
varetaget internt på afd Baunehøj og af eksternt 
firma på afd Jyllinge.  
Beslutningen om at sammenlægge driften til en 
fælles løsning blev truffet op til sommerferien 2019.  
 
Begge afdelinger betjenes i dag af det interne 
tilbud.  Maden produceres fortrinsvist på afd. 
Jyllinge og køres til Baunehøj.  
 
På Baunehøj er der elever som er deltagende ved 
udleveringen.  
 
Bestilling af mad foregår via betalingsportal.  
 
Ved sygdom lukkes kantinen.  
 
Drøftelsen i Skolebestyrelsen tager udgangspunkt i 
ønsket om at højne fleksibiliteten og logistikken 
omkring madudlevering.  
Skolebestyrelsen ønsker at skolens ledelse 
undersøger muligheden for at kantinen kan 
udvikles.  
 

6.  Fastsættelse af klassetallet for det 
kommende skoleår.  
Orientering omkring sammenlægning af tre 
6. klasser på Baunehøj til to 6. klasser. 
(princip for sammenlægning af klasser 
vedhæftet) 

På Baunehøj sammenlægges tre 6. klasser til to op 
mod sommerferien. Dette skyldes elevtallet som 
efter de kommunale retningslinjer skal 
sammenlægges ved elevtal på 26 eller derunder.  
Skolen orienterede omkring processen op til 
sammenlægningen.  
 
Skolebestyrelsen ønsker at der fremover afholdes 
samtaler med elever som stopper på skolen, 



 

 

således at data kan opsamles til brug for 
evaluering.  
 
Klassetallet for det kommende år blev fastlagt på 45 
klasser.  

  Baunehøj Jyllinge 

0 3 2 

1 3 2 

2 2 2 

3 2 2 

4 2 2 

5 2 2 

6 2 3 

7 2 2 

8 3 2 

9 2 3 

Sum 23 22 
 
   

 

7. Orientering omkring hvorledes skolen 
håndterer tilsynet med eleverne i 
elevpauserne.  

 
Nordskolen er underlagt lovgivning i forhold til tilsyn 
med eleverne, således at alle kan være trygge på 
skolen. 
https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2014/703 
 
På Nordskolen har alle fuldtidsmedarbejdere 120 
min pr. uge, som anvendes til tilsyn med eleverne 
ude og inde.  
 
Tilsynet starter kl. 07:50. og slutter 5 min efter endt 
sidste time.  
Tilsynet varetages i elevpauserne samt i 
spisepausen.  
 
Skolegårdene er opdelt således at hver 
tilsynshavende har et anvist tilsynsområde.  
Tilsynspersoner er iført gule vest for at øge 
synligheden.  
 
Elevpausetiden på Nordskolen er øget i de sidste to 
skoleår, og derved er tilsynstiden hos 
medarbejderne kommet under pres. Tilsynstiden 
øges med 10 min i kommende skoleår.    
 

 
8. 
 

 
Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 

 Medarbejder 

 
Orientering fra Skoleleder: 
Byggeriet på Jyllinge matr. forventes afsluttet og 
med indvielse d. 22 juni ved Borgmester Tomas 
Bredam.  
 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2014/703


 

 

 
 

De mundtlige prøver er i fuld gang. Eleverne skal 
op til dansk og engelsk.  
 
De nye maj-børn er startet og det lader til at alle er 
kommet godt i gang.  
 
Parkeringspladsen på Jyllinge må vente en lidt 
længere periode på at blive færdig gjort, da priser 
på byggebranchen er hastigt stigende.  
 
DBU projekt hos maj børn og 8. kl 
 
Fokus på Kys og Kør banen på Jyllinge  
 
Sidste skoledag forløb godt på begge matrikler.  
 
Medarbejdere:  
Maj børnene er kommet godt i gang.  
Arbejdsmiljørepræsentanterne har været på 
arbejdsmiljøkursusdag, med blandt andet Bente 
Klarlund 
 
Fagfordelingen for det kommende år er godt i gang. 
 
Trivselsudvalget på Nordskolen er med til at højne 
trivslen for medarbejderne, hvilket kan mærkes 
blandt medarbejderne.   
 
Formanden: 
Der søges blandt kandidaterne til valg til 
skolebestyrelsen en til at stille op som ekstern 
medlem.  
 
Henvendelser vedr. rengøringsniveau på begge 
matrikler. Der ønskes en orientering vedr. hvorledes 
rengøringen foretages.  
 
På kommende skolebestyrelsesmøde er den 
samlede ledelse og administration inviteret med.  
 
Der ønskes et fokus på trafikken igennem den nye 
indgang på afd Jyllinge.  

9. Evt. Der ønskes dagsorden på udsendt på mail fremfor i 
kalenderindkaldelse.  

10. Godkendelse af referat Referat godkendt 



 

 


